
ACTA PLE  DE L’AJUNTAMENT DE SELVA

Identificació de la sessió

Núm.: 11/2020

Caràcter: ordinària

Data: 22 de setembre de 2020

Horari: de 18.30 h a 19,35 h

Lloc: Sala de Plens de la casa consistorial de Selva (plaça Major, 1, 07313, Selva, Illes Balears)

Assistents

Joan Rotger Seguí, batle, Grup PP

Cristòfol Barceló Mestre, regidor Grup PP

Rafel Gelabert Tortella, regidor Grup PP

Beatriz Lechuga Tortella, regidora Grup PP

Margalida Vicens Alzamora, regidora Grup PP

Manuel José Barredo Enrique, regidor Grup PP

Gabriel Morro Arrom, regidor Grup Arrelam

Sebastià Mulet Seguí, regidor Grup Arrelam

Antònia Rotger Moyà, regidora Grup Arrelam

Joana Maria Coll Sampol, regidora Grup Pi

Antoni Ferragut Mayrata, secretari interventor

Absents

Maria Martina Sastre Torrens, regidora Grup PSIB-PSOE
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Ordre del dia

I.- Part Resolutiva

1.- Lectura i aprovació de l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 17 d'agost de 2020.
2.- Lectura i aprovació de l’acta de la sessió extraordinària urgent del Ple de data 15 de setembre 
de 2020.
3.- Proposta de batlia per l’aprovació de les festes locals del terme municipal de Selva per l’any 
2021.

II.- Part de Control i Seguiment

4. Dació de comptes dels Decrets de batlia.
5. Donar compte de les actuacions i situació entorn a la construcció de la nova escola de Caimari.
6. Informacions de batlia.
7. Precs i preguntes.

Desenvolupament de la sessió

I.- Part Resolutiva

1.- Lectura i aprovació de l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 17 d'agost de 
2020.
La regidora Antònia Rotger Moyà comenta que a l'Acta falten preguntes que el seu grup va 
formular al Ple de dia 17.
El batle diu que per part seva no hi ha problemes per incorporar-les a l'Acta.
S'inicia la votació i s'obtenen 11 vots a favor. Per tant, unanimitat dels presents.

2.- Lectura i aprovació de l’acta de la sessió extraordinària urgent del Ple de data 15 de 
setembre de 2020.
S'inicia la votació i s'obtenen 11 vots a favor. Per tant, unanimitat dels presents.
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3.- Proposta de batlia per l’aprovació de les festes locals del terme municipal de Selva 
per l’any 2021.
El batle inicia el punt del tercer punt de l'ordre del dia amb la lectura de la proposta de batlia que 
és la següent:
"Proposta de batlia per l’aprovació de les festes locals del terme municipal de Selva per l’any 2021 
que inclou els següents punts:
Primer.- Aprovar les següents festes locals per l’any 2021
- Selva → dilluns 3 de maig de 2021 «Festa de la Creu» i dimarts 10 d’agost de 2021 «Festa de
Sant Llorenç».
- Caimari →18 i 19 de novembre de 2021 «Dijous Bo i Fira de s’Oliva».
- Moscari → dilluns 26 de juliol de 2021 «Santa Anna» i 18 de novembre de 2021 «Dijous Bo».
- Biniamar → dijous 23 de setembre de 2021 «Santa Tecla» i 18 de novembre de 2021 «Dijous
Bo».
Segon.- Comunicar el present acord a la Conselleria de Model Econòmic, Turisme i Treball."

S'inicia la votació i s'obtenen 11 vots a favor. Per tant, unanimitat dels presents.

II. Part de Control i Seguiment

4. Dació de comptes dels Decrets de batlia.
Es dóna compte als regidors dels Decrets de batlia signats aquest mes.

5. Donar compte de les actuacions i situació entorn a la construcció de la nova escola 
de Caimari.
El batle informa que el pròxim dijous acaba el plaç per presentar licitacions per al projecte de 
«Dotació de serveis».

6. Informacions de batlia.
El batle explica les informacions en quan a la situació dels centres educatius del T.M. de Selva.
El batle convida als regidors a les festes de Santa Tecla de Biniamar.
També comenta si es podrà celebrar o no, la Fira de s’Oliva de Caimari i el festival internacional de 
Música antiga de Caimari.
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En relació a la Fira de s’Oliva de Caimari el regidor Tòfol Barceló comenta que de moment no s’ha 
suspès, però no es pot afirmar que es pugui celebrar.

7. Precs i preguntes.
El regidor Gabriel Morro formula les següents preguntes:
- A l’Ermita de Crist Rei, pareix que hi ha una paret en risc de caure.

El batle contesta que la propietat de l’Ermita és la Parròquia i li correspon a la propietat donar una 
solució a aquest tema. L’Ajuntament té coneixement que la Parròquia està mirant aquest tema.

- Demana millores al Camí de Cas Notari.
El batle contesta que és inminent l’adjudicació de les obres de millora d’aquest camí.

- A la part del Fornassos, a la Comuna de Caimari, hi ha zones afectades pels darrers temporals.
El batle contesta que ja s’han començat les feines de neteja de la zona dels Fornassos.

- Escola de Selva, reclamar millores d’aillament i una solució a l’apuntalament a la Conselleria 
d’Educació.
El batle contesta que de moment es poden utilitzar totes les aules i que l’apuntalament no s’ha 
eliminat, s’han posat uns testimonis per anar vigilant el comportament de l’estructura.

- Escola de Biniamar, tenderol de la Conselleria.
El batle respon que en referència a l’escola de Biniamar, s’està en contacte amb el Director. S’ha 
fet net la Casa del Mestre i en referència al tenderol també ja s’ha previst.

- Demana com està el tema de la Policia Local.
El batle contesta que el pròxim divendres s’aprovaran per JGL les bases  de la convocatòria per al 
borsí de Policia Local. El batle explica que es varen queixar a la Consellera sobre la tardança en 
resoldre l’oposició de funcionari de carrera de l’EBAP .

- Demana sobre una garlanda de llum de la Plaça de Selva.
El batle contesta que ha seguit connectada perquè el nins jugaven a la Plaça. Per un tema de 
seguretat.
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- Demana sobre les noves persones que han estat contractades per la Brigada Municipal.
El batle contesta que les noves persones són bons treballadors i que estan complint el objectius.

- Demana com està el tema de la carrera professional.
El batle contesta que no hi ha hagut reunions darrerament.

- Demana com està el Pleg de condicions per a la concessió del local de Ses Comes.
El batle contesta que hi ha l’estudi econòmic fet. En aquests moments, una vegada resolta la 
delimitació de sòl urbà, ja es pot elaborar un Pleg de clàusules i pot sortir a concurs.

- Demana com està l’expedient de l’accés Nord i en concret una notícia que va sortir pel diari. Vol 
un aclariment de per on sortirà la gent si es dóna per bona la proposta que va sortir en premsa. I 
també demana si fa falta un informe del Secretari Interventor sobre la modificació del contracte.
El batle diu que estan esperant que el Consell envii la seva visió. Una vegada es tengui l’aprovació 
per part del Consell, es prepararà la modificació del contracte.

- Es varen aprovar 3 mocions per unanimitat al passat mes d’octubre. Una sobre les tarifes de la 
EMT, una altre per l’ampliació de les freqüències de tren i bus. I un altre sobre la millora de la 
xarxa de conducció de les aigües no pluvials del poble de Selva. Quines gestions s’han fet amb 
aquestes mocions?
1- Referent a la moció de les tarifes de la EMT, el batle contesta que es va valorar amb 5000 o 
6000 € els cost per part de l’Ajuntament.
2- El batle contesta que de la zona de Valella, no cau cap gota d’aigua residual a la xarxa de 
pluvials de la zona. S’ha arreglat una síquia a l’altura de s’Era de can Bassa. El batle diu que si hi 
ha vessaments d’aigües fecals, aquestes no venen de Valella.

- Al pati de baix de l’escola de Selva hi ha un escaló que ha provocat la caiguda de nins i majors. 
Demana si es pot donar una solució a aquest problema.
El batle contesta que està provocat per una arrel d’un dels arbres que hi ha i que s’ha de 
contractar una empresa d’aigua subterrani.
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- A l’escola de Selva es van soldar uns arrambadors que ja s’han tornat a dessoldar. Demana si es 
pot donar una solució a aquest problema.
S’enviarà algun operari a revisar-ho.

- Demana com han acabat les negociacions amb les treballadores de les escoletes de Selva.
S’ha parlat amb el personal de les escoleta sobre el Complement Específic i avui hi ha una  reunió 
a les 16’00.                                                

- Demana quina és la situació de l’expedient del Dipòsit de Biniamar.
La Comissió Balear de Mediambient considera que és vàlida i que s’està tramitant.

- Demana si es pot construir una rampa d’accés al passeig de Selva.
S’ha de mirar tecnicament amb el personal.

- Demana si es pot senyalitzar l’accés restringit al camí vell d’Auxella per evitar la circulació de 
camions de gran tonatge per unes obres que ha començat a la zona.
El batle diu que la zeladora està revisant l’expedient d’obres.

- Demana si es possible el retorn amb efecte retroactiu, de l’import pagat en concepte d’IBI 
urbana, que ara amb la nova delimitació de sòl urbà han quedat dins sòl rústic.
L’afectat haurà de presentar la reclamació corresponent a la gerència del cadastre.

- Referent al Parc Verd. Hi ha alguna reunió prevista amb l’oposició?
El batle diu que es duran ferma les reunions necessàries.

- En referència a l’expedient 2020/157, demana si poden explicar el contingut d’aquest expedient 
ja que fa referència a la Pista de Pàdel i al Parc Verd de Ses Deveres de Caimari.
L’ADT ha obert un expedient al Parc Verd, arrel d’una denúncia que es va fer als mitjans de 
comunicació. De rebot ha obert un expedient a la pista de pàdel.
S’ha presentat un recurs perquè el Parc Verd és un servei essencial i es donarà una pròrroga d’un 
any.
L’Ajuntament ha presentat una proposta de Parc Verd justificada amb el Decret 8 i 9/2020.
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- Al poliesportiu de Selva el cap de setmana passat hi havia més de 40 persones jugant a futbol i 
sense mesures de seguretat. Demana qui controla l’entrada de persones al recinte poliesportiu de 

Ses Comes de Selva.
El batle reconeix que hi ha concentració de gent a l’àrea esportiva de Ses Comes. Hi ha cartelleria 
que indica com s’ha d’actuar dins aquestes instal·lacions. També coincideix que ha vengut gent 
d’altres pobles.

El regidor Cristòfol Barceló intervé per donar les gràcies per l’esforç i bona feina que fa el personal 
de neteja, policia i personal de l’Ajuntament.

Acords
1.- Aprovar per unanimitat dels presents l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 17 d’agost del 
2020.
2.- Aprovar per unanimitat dels presents l’acta de la sessió extraordinària urgent del Ple de data 
15 de setembre de 2020.
3.- Aprovar per unanimitat dels presents la proposta de batlia per l’aprovació de les festes locals 
del terme municipal de Selva per l’any 2021 que inclou els següents punts:
Primer.- Aprovar les següents festes locals per l’any 2021
- Selva → dilluns 3 de maig de 2021 «Festa de la Creu» i dimarts 10 d’agost de 2021 «Festa de
Sant Llorenç».
- Caimari →18 i 19 de novembre de 2021 «Dijous Bo i Fira de s’Oliva».
- Moscari → dilluns 26 de juliol de 2021 «Santa Anna» i 18 de novembre de 2021 «Dijous Bo».
- Biniamar → dijous 23 de setembre de 2021 «Santa Tecla» i 18 de novembre de 2021 «Dijous
Bo».
Segon.- Comunicar el present acord a la Conselleria de Model Econòmic, Turisme i Treball.

I sense més assumptes per tractar i sent les 19.35 hores, el Batle aixeca la sessió de la qual, com 
a secretari interventor, estenc aquesta acta.

El secretari interventor                   Vist i plau
            El batle
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